
Z A P I S N I K 

 

 

sa sednice Izvršnog odbora Saveza radio – amatera Vojvodine, 

održane dana 13. juna 2015. godine na Testeri, na Fruškoj gori sa 

početkom u 09,30 časova. 

Sednicu je sazvao, na osnovu člana 21. Statuta SRV, Laslo Bariček, 

v.d. predsednik. 

Prisutni: Laslo Bariček YU7CM – v.d. predsednik, Teodor Mrkšić 

YU7AR - potpredsednik, Stevan Stepanov YU3AA - potpredsednik, 

Ivanko Mandić YU7GM - potpredsednik, Vladimir Lačok YU7YZ – 

sekretar i Milan Miljkovac YU2MEX – tehnički sekretar, kao i 

savetnik Staniša Zaklan YU7AC, koji se uključio u rad IO SRV u 

10,00 časova. 

 

V.d. predsednik SRV Laslo Bariček je otvorio sednicu IO SRV i nakon 

kraćeg dogovora i rasprave predložio sledeći: 

 

 

D n e v n i    r e d: 

 

 

1. Rad QSL službe u SRV, 

2. Registracija ovlašćenog zastupnika SRV u APR, 

3. Donošenje odluke o organizaciji takmičenja „Memorijal Vojislav 

Kapun“, 

4. Ažuriranje sajta SRV, liste YU0V i spiska članova SRV, 

5. Predlog Skupštini SRV da se Mihalj - Miška Sič, YU7MS proglasi 

zaslužnim članom SRV, 

6. Predlog propozicija UKT komisije, 

7. Razno. 

 

Dnevni red je jednoglasno usvojen. Zapisnik je po funkciji vodio 

sekretar SRV Vladimir Lačok. 

 

Tačka 1. 

 

Laslo Bariček je upoznao članove IO SRV u vezi prijema i slanja QSL 

i sa zaključcima organa SRS s tim u vezi. Kako je to ranije 

dogovoreno, svaki član ima pravo na besplatno slanje do 1 kg QSL 

karata, dok je prijem potpuno besplatan. 

 

Nakon kraće rasprave, IO SRV je doneo odluku da će se počev od 

01.07.2015. godine distribucija QSL karata za članove SRV vršiti u 

SRV. Da bi se troškovi sveli na minimum, radio – klubovi na 

teritoriji Vojvodine, će odrediti člana koji će biti zadužen za 

preuzimanje QSL karata za klub i ostale članove kluba, dok će 

direktni članovi SRV lično preuzimati QSL karte u SRV. 



Čuvanje QSL karata u SRV biće najduže 2 godine i nakon tog roka će 

biti uništene. 

 

 

Tačka 2. 

 

U vezi registracije ovlašćenog zastupnika SRV u APR, konstatovano 

je da je iz objektivnih razloga, zbog izrade novog pečata SRV, ali 

delimično i iz subjektivnih razloga ovo nije završeno iako su 

odluka, potrebni obrasci i zapisnik sa sednice Skupštine SRV 

urađeni na vreme. 

Laslo Bariček i Milan Miljkovac će ovo uraditi u najskorije vreme. 

 

 

Tačka 3. 

 

Stevan Stepanov je predložio da Savez radio-amatera Vojvodine, u 

znak sećanja na Vojislava Kapuna organizuje KT takmičenje pod 

nazivom „Memorijal Vojislav Kapun“. 

 

Polazeći od izuzetno velikog doprinosa u nesebičnom radu i 

popularizaciji našeg pokreta u zemlji i u svetu, kroz učešće na DX 

ekspedicijama, kroz radio – amaterska takmičenja, posebno kroz 

njegovo angažovanje da se oformi a kasnije i da veoma uspešno radi 

HQ tim SRS, Izvršni odbor SRV je doneo jednoglasnu odluku da SRV, u 

znak sećanja na nedavno preminulog  predsednika SRS Vojislava 

Kapuna, počev od  ove godine organizuje KT takmičenje „Memorijal 

Vojislav Kapun“. 

Takmičenje će se odvijati u vreme održavanja IARU HF Championship.  

Predlog propozicija će uraditi Ivanko Mandić. Obezbeđenje nagrada 

su na sebe preuzeli: Stevan Stepanov, Teodor Mrkšić, Laslo Bariček 

i Ivanko Mandić. 

 

 

Tačka 4. 

 

Konstatovano je da sajt SRV izuzetno dobro administrira Miška Sič, 

ali da treba videti ukoliko ima starijih nepotrebnih informacija da 

se skinu sa sajta. Takođe treba ažurirati spisak članova SRV i na 

osnovu toga ažurirati listu YU0V, odnosno skinuti one koji nisu 

članovi SRV. Po statutu, to znači sve one, koji nisu platili 

članarinu ove, ili prethodne godine.  

Vladimir Lačok je naglasio da se članarina ne može naplaćivati 

retroaktivno, bez obzira da se time dovode u nepovoljan položaj 

članovi, koji redovno plaćaju članarinu, jer to ne dozvoljava zakon 

i statut. Članarina se mora evidentirati, kako to stoji na nalogu 

za uplatu u kvadratu svrha plaćanja. 

Ovo će uraditi Milan Miljkovac i Vladimir Lačok. 



 

Tačka 5. 

 

Ivanko Mandić je predložio da IO SRV donese odluku da se 

administrator sajta, koji izuzetno dobro opslužuje sajt SRV, 

oslobodi plaćanja članarine. 

Sekretar SRV je rekao da IO SRV, na osnovu statuta, nema takvih 

ovlašćenja, pa je predložio da se administratoru da određena 

nadoknada, ili da se ovo reši tako, da se proglasi za zaslužnog 

člana, koji po Odluci Skupštine ne plaćaju članarinu. 

 

IO SRV je jednoglasno usvojio odluku, kojom se predlaže Skupštini 

SRV da se Mihalj - Miška Sič, YU7MS proglasi zaslužnim članom. 

 

Tačka 6. 

 

Teodor Mrkšić je informisao članove IO SRV da je UKT komisija 

donela nove propozicije za takmičenje „Tesla memorijal“ i koje su 

objavljene na sajtu SRV. 

Na primedbe Ivanka Mandića u vezi smanjenja kategorija i 

izbacivanje timova i sponzorisanja nagrada i Vladimira Lačoka, koji 

je u ime RK YU7AJM još prošle godine predložio da se, kad već 

postoje kategorije, LP do 50 i HP preko 50 W, propozicije prilagode 

realnosti, t.j. da LP bude do 100 W a preko toga HP, jer danas ima 

dosta novih uređaja koji imaju snagu 100 W, rečeno je da je 

komisija svoju odluku donela kao samostalni organ, imenovan od 

strane predsednika SRV, te da članovi IO ne treba da se mešaju u 

rad komisije. 

Nakon duže polemike u vezi načina donošenja novih propozicija i 

odbacivanja datih predloga i sugestija, na šta imaju pravo svi 

članovi SRV, ipak su se svi složili da se IO SRV neće mešati u rad 

komisije. 

 

 

 

Tačka 7. 

 

U tački razno tehnički sekretar je informisao članove IO SRV da je 

priliv sredstava manji od planiranog i da se podmiruju samo tekući 

troškovi, dok je njegova zadnja naknada isplaćena u martu o.g. 

 

Vladimir Lačok je tražio odgovor, zašto nije potpisan i poslat 

dopis od marta o.g., koji je na osnovu odluke IO SRV napisao 

gradonačelniku Novog Sada u vezi smanjenja zakupnine za prostorije, 

koje koristi SRV a konstatujemo da SRV nema sredstava. 

 

Staniša Zaklan je postavio pitanje, zašto nije potpisan ugovor sa 

firmom V. Mark u vezi korišćenja prostorija. 



 

Zaključeno je da se odmah dostavi dopis i potpiše ugovor. 

 

Sednica je završena u 10,40 časova. 

 

Zapisnik je usvojen elektronskim putem. 

 

 

 

 SEKRETAR SRV       V.d. PREDSEDNIK SRV 

Vladimir Lačok          Laslo Bariček 

 

 

 

 

 

 


